

Title (en)

RETAINING WALL STRUCTURE FOR A GARDEN BED.

Title (de)

STÜTZMAUERSTRUKTUR FÜR GARTENBETT.

Title (fr)

STRUCTURE DE MUR DE SOUTENEMENT POUR BANC DE TERRE DE JARDIN.

Publication

**EP 0478563 A1 19920408 (EN)**

Application

**EP 90906741 A 19900419**

Priority

- AU 4860990 A 19900118
- AU PJ231689 A 19890118
- CA 2059291 A 19900419

Abstract (en)

[origin: WO9115943A1] A retaining wall structure for a garden bed or the like made up of a number of elongate members (1) where, in use, are designed to be connected together in a releasable and flexible manner whereby to create a retaining wall with such connection being achieved by the use of at least one connecting member (2), preferably constructed of plastics material, intended to be received in and retained by complementary shaped apertures (5) provided in each elongate member.

Abstract (fr)

L'invention se rapporte à une structure de mur de soutènement pour banc de jardin ou tout autre remblai similaire, qui est composée d'un certain nombre d'éléments allongés (1) qui, lors de l'utilisation, sont conçus pour être assemblés de façon amovible et flexible, afin de créer un mur de soutènement. L'assemblage est obtenu grâce à l'utilisation d'au moins un élément d'assemblage (2), de préférence en plastique, destiné à être reçu dans des ouvertures de forme complémentaire (5) ménagées dans chaque élément allongé et à être retenu par ces ouvertures.

IPC 1-7

**A01G 1/08**

IPC 8 full level

**A01G 9/28** (2018.01)

CPC (source: EP)

**A01G 9/28** (2018.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 9115943 A1 19911031**; AU 4860990 A 19900726; AU 622973 B2 19920430; CA 2059291 A1 19911020; EP 0478563 A1 19920408;  
EP 0478563 A4 19921007

DOCDB simple family (application)

**AU 9000155 W 19900419**; AU 4860990 A 19900118; CA 2059291 A 19900419; EP 90906741 A 19900419